
Protokół Nr XIX/21

z obrad XIX Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 27 września 2021 

roku, w godz. 900- 1O40.

Obradom przewodniczyła p. Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu 

Zambrowskiego.

W Sesji uczestniczyło 17 radnych. (lista obecności w załączeniu protokołu)

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad XIX Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok;
b) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem 
dyspozycji usunięcia pojazdu;

c) uchwalenia Programu współpracy Powiatu Zambrowskiego z organizacjami 
pozarządowymi na lata 2021 -2025.

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją o kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2021 r.

8. Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o. o. w 2020 r.
9. Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zambrowie 

w roku 2020.
10. Informacja o realizacji Powiatowego Programu Poprawy Życia Społecznego 

i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.
11. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014-2020 za rok 2020.
12. Informacja z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Zambrowskim na lata 2012 - 2020 w 2020 r.
13. Sprawozdanie z realizacji programu profilaktycznego w zakresie promowania 

i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych 
przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023.

14. Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku 
na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu Zambrowskiego w 2020 r.

15. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
16. Wnioski i oświadczenia radnych.
17. Sprawy różne.
18. Zakończenie obrad.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia
Obrady XIX Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego otworzyła Przewodnicząca Rady 

Powiatu - Pani Edyta Marchelska- Groszfeld, która powitała radnych i zaproszonych gości.



Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w Sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu.

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XIX Sesji Rady Powiatu

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek obrad XIX Sesji. Poprosiła 

o zgłaszanie uwag i wniosków dotyczących porządku obrad.

Uwag dotyczących projektu porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że porządek obrad XIX Sesji Rady 

Powiatu przyjęto przez aklamację.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Powiatu

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, 

że protokoły z XVII i XVIII Sesji były wyłożony do wglądu wszystkich radnych.

Poprosiła o zgłaszanie ewentualnych uwag do projektu protokołów.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XVII Sesji Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu) 

Protokół przyjęto jednogłośnie.

Na obrady Rady Powiatu Zambrowskiego przybył p. Krzysztof Rokicki.

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wniosek 

o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XVIII Sesji Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu) 

Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami

Informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami przedstawił Starosta 

p. Stanisław Ożlański. (Informacja w załączeniu protokołu)

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld poprosiła o zgłaszanie 

uwag i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu 
między Sesjami.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że na jednym z posiedzeń Zarząd Powiatu 

omówił propozycję Burmistrza Miasta Zambrów w sprawie realizacji wspólnej inwestycji - 



budowa ronda na skrzyżowaniu ulic Ostrowskiej, Obrońców Zambrowa, Polowej w 

Zambrowie. Poprosił o udzielenie informacji jaka to była propozycja oraz jaką decyzję podjął 

Zarząd w tej sprawie. Ponadto poinformował, że wystąpił wnioskiem, w którym zawarł 

propozycje inwestycji jakie powinny zostać wykonane w ramach programu Polski Ład.

W odpowiedzi p. Zbigniew Rzepiński - Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Rozwoju 

poinformował, że odnośnie budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Ostrowskiej, Obrońców 

Zambrowa, Polowej - Zarząd Powiatu podjął decyzję, że jeżeli samorząd miejski sporządzi 

dokumentację, to powiat dofinansuje tą inwestycję w wysokości 50%.

Jeżeli chodzi o program Polski Ład, to wolno tam składać wnioski tylko z pełną 

dokumentacją projektową i te które posiadaliśmy zostały złożone. Jeżeli będzie kolejna 

edycja tego programu, to będą przygotowywane kolejne wnioski.

Więcej uwag i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy 

Zarządu Powiatu między Sesjami nie zgłoszono.

Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld poinformowała, że 

w okresie między sesjami wpłynęła interpelacja p. Stanisława Rykaczewskiego, którą 

następnie odczytała. Poprosiła o zgłaszanie zapytań.

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Na obrady Rady Powiatu Zambrowskiego przybył p. Eugeniusz Kaczyński.

Ad. 6a Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld powiedziała, że radni 

otrzymali do zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.
Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Skarbnika 

Powiatu p. Jolantę Ołdakowską.



Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwał w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok. Poinformowała, że W niniejszej uchwale 

dokonano zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 844 664 zł, wynikających z 

poniższych zmian:

1. zwiększenie dochodów i wydatków z tytułu decyzji Wojewody Podlaskiego na zadania 

zlecone, w szczególności na sfinansowanie sporządzenia operatów szacunkowych w celu 

ustalenia wysokości odszkodowań - 4 500 zł;

2. zwiększenie dochodów i wydatków z tytułu decyzji Wojewody Podlaskiego na zadania 

zlecone tj. na sfinansowanie w miesiącach: wrzesień - grudzień 2021 r. wypłaty 

świadczenia motywacyjnego strażakom pełniącym służbę w Powiatowej Straży Pożarnej 

w Zambrowie - 26 000 zł;

3. zwiększenie dochodów o kwotę 20 000 zł z tytułu wykonania dochodów w 107%, 

pochodzących z najmu i dzierżawy składników majątku, planowane dochody z tego 

tytułu wyniosą 131 400 zł, wykonanie na dzień opracowania uchwały wynosi 119 732,43 

zł;

4. zwiększenie dochodów o kwotę 100 000 zł z tytułu wpływu udziałów w podatku CIT, 

dochody planowane z tego tytułu wyniosą 200 000 zł, zaś wykonanie dochodów na dzień 

opracowania uchwały wynosi 199 322,54 zł;

5. zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 593 156 zł z tytułu realizacji umowy 

dotyczącej projektu: „ Czerwoniak - zdobądź kwalifikacje rynkowe

6. zwiększenie dochodów o kwotę 62 858 zł z tytułu gromadzenia środków z opłat i kar 

za korzystanie ze środowiska przekazywanych na rachunek powiatu przez Urząd 

Marszałkowski, łączne dochody z tego tytułu w planie wyniosą 225 805 zł, natomiast 

kwota ich wykonania na dzień opracowania niniejszej uchwały wynosi 225 804,62 zł;

7. zwiększono wydatki na „Zadania inwestycyjne w 2021 roku” w kwocie 218 000 zł, 

w związku wypłatą odszkodowań z tytułu prowadzenia inwestycji drogowych;

8. wprowadzono do „Zestawienia planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu powiatu 

w 2021 roku” dotację w kwocie 5 000 zł dla gminy Rutki z przeznaczeniem na bieżące 

prace utrzymaniowe na drogach powiatowych;

9. zwiększono środki na prace remontowe w ramach udziału w Rządowym Funduszu 

Rozwoju Dróg - finansowanie udziału powiatu w 2021 roku w kwocie 51 000 zł;

10. zwiększono wydatki na „Pozostałe usługi" o kwotę 23 858 zł w związku z podpisaniem 

ugody sądowej i wydatków na ubezpieczenie majątku - 12 900 zł oraz zabezpieczono 



środki na wkład własny z tytułu udziału powiatu w programie „Aktywna tablica" - 

10 000 zł;

11. dokonano przesunięcia wydatków w ramach klasyfikacji budżetowej zgodnie 

z wnioskami kierowników jednostek organizacyjnych powiatu;

12. decyzją Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej została przyznana dla 

Powiatu zambrowskiego na rok 2021 kwota 38 150 zł ze środków rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej ze wskazaniem na finansowanie zajęć wspomagających 

uczniów w opanowaniu i utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych 

obowiązkowych zajęć edukacyjnych z zakresu kształcenia ogólnego oraz zajęć z języka 

mniejszości narodowej, języka mniejszości etnicznej i języka regionalnego - kwota 

38 150 zł została uwzględniona również w planie wydatków na 2021 rok 

z przeznaczeniem na wynagrodzenia.

Pan Stanisław Rykaczewski zapytał jaka jest sytuacja w szkołach i czy zabezpieczone 

na nie środki są wystarczające. Ponadto zauważył, że zostały zwiększone środki na 

inwestycje. Chciałby wiedzieć, które to inwestycje i na co zostaną przeznaczone pieniądze.

W odpowiedzi p. Zbigniew Rzepiński - Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Rozwoju 

poinformował, że inwestycja jaka jest teraz prowadzona znajduje się na terenie Gminy Rutki 

Kossaki - przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1982B w m. Rutki-Kossaki, 

Kalinówka Basie, Kalinówka - Bystry, Kalinówka Wielobory, Kossaki-Falki. Niestety od 

szacowanych odszkodowań są odwołania i dlatego są zwiększane.

Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu powiedziała, że środki jakie 

zabezpieczono dla szkół są sukcesywnie przekazywane w transzach. Już dziś wiadome jest, że 

nie będą one wystarczające, jednak będzie to na bieżąco analizowane i w ramach możliwości 

szkoły otrzymają zwiększenia.

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.
Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld odczytała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok i poddała go pod 

głosowanie.
Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu) 

Uchwała Nr XIX/142/21 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 

2021 rok została podjęta jednogłośnie.



Ad. 6b Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi 
i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld powiedziała, że radni 

otrzymali do zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym 

oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Poinformowała, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów oraz Komisji 

Bezpieczeństwa. Poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczących Komisji.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska powiedział, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o omówienie projektu uchwały, a następnie o 

zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu uchwały.

Pan Ireneusz Ślesiński - Sekretarz Powiatu powiedział, że podstawą prawną podjęcia 

uchwały jest art.12 pkt 11 ustawy o samorządzie powiatowym, który stanowi, że do 

wyłącznej właściwości rady powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawach zastrzeżonych 

ustawami do kompetencji rady powiatu oraz art,130a ust. 6 ustawy -Prawo o ruchu 

drogowym, który stanowi, że Rada Powiatu, biorąc pod uwagę konieczność sprawnej 

realizacji zadań usuwania pojazdów z dróg oraz koszty usuwania i przechowywania pojazdów 

na obszarze danego powiatu, ustala corocznie, w drodze uchwały, wysokość opłat za 

usunięcie i parkowanie pojazdów oraz wysokość kosztów w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. Maksymalna wysokość stawek tych opłat podawana jest corocznie przez 

Ministra Finansów w formie Obwieszczenia w Monitorze Polskim. Maksymalna wysokość 

stawek, które będą obowiązywały w 2022 r. została podana w Obwieszczeniu Ministra 

Finansów z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie ogłoszenia obowiązujących w 2022 r. 

maksymalnych stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jeg oparkowanie na parkingu 

strzeżonym. Proponowane stawki kwotowe opłat ustalono na podstawie dwóch przesłanek 

ustawowych:

1. konieczności zapewnienia sprawnej realizacji zadań w zakresie usuwania pojazdów z dróg i 

ich przechowywania na parkingu strzeżonym,

2. kosztów usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze Powiatu Zambrowskiego.



W celu zapewnienia sprawnej realizacji zadań w zakresie usuwania pojazdów z dróg i ich 

przechowywania na parkingu strzeżonym, Starosta Zambrowski wyznaczył przedsiębiorcę, 

który za wynagrodzeniem ustalonym w umowie zapewnia prowadzenie parkingu strzeżonego 

czynnego całą dobę w każdym dniu tygodnia i w każdym czasie, także w nocy, w dni wolne 

od pracy, w niedziele i święta. Parking zapewnia bezpieczne przechowywanie pojazdów 

ponieważ jest trwale ogrodzony, utwardzony, oświetlony, monitorowany, wyposażony w 

sprzęt przeciwpożarowy oraz posiadający odpowiednią ilość miejsc do parkowania pojazdów. 

Przedsiębiorca posiada wymaganą ilość pojazdów specjalnych do przewozu i holowania 

wszelkich pojazdów. Kontakt osób wydających dyspozycję usunięcia pojazdu z drogi z 

przedsiębiorcą jest zapewniony w każdym czasie poprzez numer telefonu komórkowego i 

telefonu stacjonarnego. Planowane koszty usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze 

Powiatu Zambrowskiego ustalono na podstawie analizy opłat wniesionych przez właścicieli 

usuniętych pojazdów oraz kosztów poniesionych przez powiat z tytułu realizacji tych zadań w 

2020 r. i w okresie od 1 stycznia do 31 sierpnia 2021 r. Przyjęto, że w roku 2022 ilość 

usuniętych pojazdów będzie na poziomie 2020 roku. W związku z różnicą w wysokości opłat 

ponoszonych przez właścicieli usuniętych i przechowywanych pojazdów na parkingu 

strzeżonym i kosztami ponoszonymi przez Powiat Zambrowski, wynikającymi z umowy 

podpisanej z wykonawcą usług usuwania pojazdów z dróg i ich przechowywania na parkingu 

strzeżonym oraz biorąc pod uwagę wyroki sądów administracyjnych, wskazujących, że 

wysokość stawek opłat powinna wynikać z rzeczywistych kosztów usuwania i 

przechowywania pojazdów na parkingu strzeżonym na terenie danego powiatu, przyjęto 

stawki opłat brutto określone w umowie z wykonawcą, stanowiące rzeczywiste koszty 

usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze Powiatu Zambrowskiego.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld odczytała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów spowodowanych 

wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu i poddała go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.
(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XIX/143/21 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z 

drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta 16 głosami „za”, 

przy 1 głosie „wstrzymującym”.



Ad. 6c Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 
Zambrowskiego z organizacjami pozarządowymi na lata 2021 -2025

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld powiedziała, że radni 

otrzymali do zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Powiatu Zambrowskiego z organizacjami pozarządowymi na lata 2021 

-2025. Poinformowała, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia. Poprosił o 

przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go 

pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o omówienie projektu uchwały, a następnie o 

zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu uchwały.

Pan Ireneusz Ślesiński - Sekretarz Powiatu powiedział, że zgodnie z ustawą o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie jednostki administracji samorządowej 

zobowiązane są do uchwalania rocznych programów współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Ustawa fakultatywnie wprowadza możliwość uchwalenia wieloletniego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. Wieloletni Program określony w 

załączniku do uchwały jest dokumentem wyznaczającym politykę Powiatu Zambrowskiego 

wobec organizacji pozarządowych na lata 2021-2025. Porządkuje ważną przestrzeń 

obywatelskiej aktywności. Głównym celem programu jest zwiększenie i wzmocnienie udziału 

mieszkańców powiatu oraz organizacji pozarządowych i innych podmiotów pożytku 

publicznego, we współpracy z samorządem powiatu w kreowaniu i realizacji usług 

publicznych zmierzających do podniesienia jakości życia mieszkańców.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Edyta Marchelska- Groszfeld odczytała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Zambrowskiego w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Powiatu Zambrowskiego z organizacjami pozarządowymi na lata 2021 
- 2025 i poddała go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XIX/144/21 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Zambrowskiego z organizacjami pozarządowymi na lata 2021 - 2025 została podjęta 16 

głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.



Prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Zambrowskiego 

p. Edward Lipiński.

Ad. 7 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz Z informacją
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2021 r.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 

2021 r. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że szpital otrzymał dofinansowanie na zakup 

karetek, jednak nadal nie zostały one zakupione. Zapytał czy nie istnieje obawa, że te 

dodatkowe środki przepadną.

W odpowiedzi p. Bogusław Dębski - Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zambrowie 

powiedział, że nie ma obawy, iż dofinansowanie przepadnie, ponieważ realizacja tego 

programu to 2 lata. Poinformował, że ogłoszone zostały dwa przetargi na zakup karetek, 

jednak żaden oferent nie zgłosił się. Po wyczerpaniu wymogów przetargowych szpital będzie 

mógł przejść do zapytań ofertowych.

Więcej uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu wraz z informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2021 r. została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 8 Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o. o.
w 2020 roku
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję informację z działalności Spółki Szpital Powiatowy w 

Zambrowie Sp. z o. o. w 2020 roku. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia 

Komisji Zdrowia. Poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.



Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Pan Bogusław Dębski - Dyrektor Szpitala Powiatowego w Zambrowie powiedział, że 

ubiegły i bieżący rok, to bardzo trudne lata. Następnie omówił zakontraktowanie szpitala i 

trudne warunki związane z pandemią. Za pośrednictwem Rady Powiatu podziękował 

wszystkim samorządom gminnym, ponieważ pomoc mniejsza lub większa jaką udzielają 

szpitalowi jest bardzo ważna i istotna.

Pan Sebastian Orłowski powiedział, że często docierają do niego informacje od 

mieszkańców o braku udzielania pomocy chirurgicznej dzieciom na SOR w Szpitalu w 

Zambrowie. Rodzice są kierowani praktycznie ze wszystkim do Białegostoku. Poprosił Pana 

Prezesa o rozwiązanie tego problemu.

Więcej uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z działalności Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o. o. 

w 2020 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 9 Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Zambrowie w roku 2020

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję informację o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zambrowie w roku 2020. Powiedział, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła ocenę przez aklamację.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

oceny.

Uwag dotyczących oceny nie zgłoszono.

Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zambrowie 

w roku 2020 została przyjęta przez aklamację.

Ad. 10 Informacja o realizacji Powiatowego Programu Poprawy Życia Społecznego
i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję informację o realizacji Powiatowego Programu 

Poprawy Życia Społecznego i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku. 



Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Wiceprzewodniczący Rady poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o realizacji Powiatowego Programu Poprawy Życia Społecznego 

i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 11 Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014-2020 za rok 2020

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014- 

2020 za rok 2020. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionego 

sprawozdania.

Uwag dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2014-2020 za rok 2020 zostało 

przyjęte przez aklamację.

Ad. 12 Informacja z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
w Powiecie Zambrowskim na lata 2012 - 2020 w 2020 r.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję informację z realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Zambrowskim na lata 2012 - 2020 w 2020 r.. 

Powiedział, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła informację przez aklamację.



Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Zambrowskim na lata 2012 - 2020 w 2020 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 13 Sprawozdanie z realizacji programu profilaktycznego w zakresie promowania
i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych 
przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji programu profdaktycznego 

w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do 

dzieci zagrożonych przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023. 

Powiedział, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdanie przez 

aklamację.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionego 

sprawozdania.

Uwag dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji programu profdaktycznego w zakresie promowania 

i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych 

przemocą w rodzinie w powiecie zambrowskim na lata 2019 - 2023 zostało przyjęta przez 

aklamację.

Ad. 14 Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 
w Białymstoku na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu 
Zambrowskiego w 2020 r..

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Edward Lipiński poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali w materiałach na sesję informację Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora 
Ochrony Środowiska w Białymstoku na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu 

Zambrowskiego w 2020 r. Powiedział, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji 

Bezpieczeństwa. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.



Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w 

Białymstoku na temat przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu Zambrowskiego w 2020 

roku została przyjęta przez aklamację.

Prowadzenie obrad przejęła Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Edyta Marchelska- 

Groszfeld.

Ad, 15 Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała 

odpowiedź udzieloną na interpelację p. Stanisława Rykaczewskiego.

Ad. 16 Wnioski i oświadczenia radnych

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała wniosek 

p. Stanisława Rykaczewskiego oraz udzieloną na niego odpowiedź.

Ad. 17 Sprawy różne

Pani Edyta Marchelska- Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu zapoznała 

radnych:

Z z pismem właścicieli ogródków działkowych w sprawie budowy spalarni odpadów 

medycznych i weterynaryjnych;

Z zawiadomieniem Wojewody Podlaskiego o wszczęciu postępowania nadzorczego 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XVII/137/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 

2 czerwca 2021 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu odszkodowania 

lub służebności w związku z budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala 

Powiatowego w Zambrowie Sp. z o. o.;

Z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Podlaskiego stwierdzającym nieważność 

uchwały Nr XVII/137/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 roku.

Pan Bogdan Pieńczykowski - inspektor ds. obsługi prawnej Starostwa Powiatowego w 

Zambrowie powiedział, że rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podlaskiego stwierdzające 

nieważność uchwały Nr XVII/137/21 jest ostateczne i na tym rola Rady Powiatu kończy się.

Pan Sebastian Orłowski powiedział, że na terenie Powiatu Zambrowskiego planowana 



jest duża inwestycja - budowa obwodnicy. Wystąpił z prośbą, aby Rada Powiatu 

Zambrowskiego zajęła stanowisko - negatywnie opiniujące proponowaną przez GDDKiA 

lokalizację.

Przewodnicząca Rady Powiatu zapoznała radnych z pismami rannego p. Zbigniewa 

Jacha dotyczącymi:

Z zaproszenia na najbliższą sesję Rady Powiatu parlamentarzystów z terenu Powiatu 

Zambrowskiego;

Z uchwały Nr XVII/137/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w 

sprawie rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu odszkodowania lub służebności w 

związku z budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala Powiatowego w 

Zambrowie Sp. z o. o.

Z wystąpienia do Instytutu Pamięci Narodowej w Białymstoku o przyspieszenie 

sprawdzenia radnego p. Wacława Tadeusza Krajewskiego.

Ad. 18 Zakończenie obrad

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Edyta Marchelska- Groszfeld podziękowała radnym i zaproszonym gościom za udział w 

obradach XIX Sesji i zakończył posiedzenie Rady Powiatu Zambrowskiego.

(materiały w załączeniu)

Ewa A. Kalinowska

Przewodniczący Rady

PRZEWOriNICZĄCY RADY

Edyta Marchebka-Groszfeld


